
 

  
  
  
Hengelo, 16 september 2014 

  

Betreft: Opvanglocaties asielzoekers 

  

Geacht College,  

  

De Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie heeft de noodklok geluid over het gebrek aan 

opvanglocaties voor asielzoekers in Nederland. Door de oorlogen en onrust op diverse plekken in de 

wereld is de toestroom van asielzoekers naar ons land fors toegenomen. De staatssecretaris vraagt 

alle gemeenten om meer opvangmogelijkheden. 

 

Naar de mening van de PvdA-fractie hebben vluchtelingen uit oorlogsgebieden zoals Syrië en Eritrea 

recht op een humane opvang. Juist in tijden dat het aantal brandhaarden in de wereld toeneemt, 

moeten we als Nederland onze verantwoordelijkheid daarin nemen. Wij vinden dat het onze morele 

plicht is om ons als gemeente Hengelo maximaal in te spannen om bij te dragen aan de oplossing van 

het opvangprobleem. Daarom hebben wij de volgende vragen: 

 

1. Bent u bekend met het signaal van de staatssecretaris over het gebrek aan opvanglocaties 

voor asielzoekers?  

 

2. Heeft de staatssecretaris de gemeente benaderd voor het beschikbaar stellen van (meer) 

opvanglocaties? 

 

3. Is uw college bereid om maximaal te zoeken naar een Hengelose bijdrage in de oplossing van 

het probleem?  Het kan daarbij bijvoorbeeld gaan om het faciliteren of beschikbaar stellen 

van opvanglocaties, of het beschikbaar stellen van woningen om vluchtelingen die inmiddels 

een verblijfsvergunning hebben gekregen een woning te bieden, zodat ruimte ontstaat in de 

reguliere opvang.  

 

4. Ziet het college mogelijkheden om bijvoorbeeld in leegstaande kantoorpanden of 

gemeentelijke gebouwen (tijdelijke) opvang in te richten? 

 

 

Met vriendelijke groeten 

 

Namens de fractie van de PvdA, 

 

 

Maarten Hollander 

Fractievoorzitter 

  


